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SĒDES  PROTOKOLS 
Baloži, Ķekavas novads 

 

2023.gada 8.novembris       protokols Nr. 24. 
 

Kārtējā atklātā domes sēde 

- izsludināta 03.11.2023.plkst. 08:57 

- atklāta 08.11.2023. plkst. 09:00 

 

Darba kārtība 

Sociālo lietu komitejas jautājumi 

1. Par projekta “Jauna ģimeniskai videi pietuvināta sociālās aprūpes centra senioriem izbūve 

Baldones pilsētā, Ķekavas novadā” iesnieguma iesniegšanu un īstenošanu;  

2. Par saistošo noteikumu „Pašvaldības aģentūras “Ķekavas novada veselības un sociālās 

aprūpes centrs” nolikums” apstiprināšanu. 

Īpašumu komitejas jautājumi 

3. Par ceļa reālservitūta nodibināšanu pašvaldības nekustamā īpašuma Dzelzs iela 32, zemes 

vienībā, Baložos;  

4. Par grozījumiem 2018.gada 20.decembra zemes nomas līgumā Nr. BND/2018/1-24/90-Li;  

5. Par nekustamā īpašuma Skolas iela 15, Baldonē, atsavināšanu. 

Attīstības komitejas jautājumi  

6. Par saistošo noteikumu "Par vizuālās informācijas izvietošanu publiskās vietās un 

pašvaldības nodevu Ķekavas novadā" apstiprināšanu;  

7. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022.gada 7.decembra  lēmumā Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Apogi”, Pulkarnē, Ķekavas 

pagastā;  

8. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2023.gada 11.janvāra lēmumā Par detālplānojuma 

“Īgumi un Nameji” grozījumu daļā izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā Rīgas ielā 28, 

Ķekavā;  

9. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022.gada 13.septembra  lēmumā Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Ciedravoti”, Ķekavā;  

10. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2021.gada 18.februāra lēmumā Par detālplānojuma 

izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Silmētras”, Ķekavā;  

11. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2023.gada 10.maija lēmumā Par detālplānojuma 

“Mežagulbji”, Ķekavas pagastā, darba uzdevuma atkārtotu izdošanu;  

12. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2021.gada 4.augusta lēmumā Par detālplānojuma 

izstrādes uzsākšanu nekustamajos īpašumos “Govspēda” un “Jaundailes”, Krogsilā, Ķekavas 

pagastā;  

13. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022.gada 19.janvāra lēmumā “Par detālplānojuma 

“Sproģi-1”, Krogsilā, Ķekavas pagastā,  darba uzdevuma atkārtotu izdošanu;  

14. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2023.gada 24.maija lēmumā Par detālplānojuma 

izstrādes uzsākšanu nekustamajos īpašumos “Ādiņas-1” un “Ādiņas-3”, Katlakalnā, 

Ķekavas pagastā;  

15. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022.gada 7.decembra  lēmumā Par 

detālplānojuma “Rāmavas iela 8 (2008)” grozījumu daļā izstrādes uzsākšanu nekustamajā 

īpašumā Griezes ielā 11, Rāmavā, Ķekavas pagastā;  

mailto:novads@kekava.lv
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16. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2023.gada 19.jūlija  lēmumā Par detālplānojuma 

“Rāmavas iela 18, Rāmavas iela 20” grozījumu izstrādes uzsākšanu nekustamajos īpašumos 

Baložu iela 2 un Merķeļa ielā 12, Rāmavā, Ķekavas pagastā;  

17. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2021.gada 3.novembra lēmumā Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Usnes”, Valdlaučos, Ķekavas 

pagastā;  

18. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022.gada 10.augusta lēmumā Par detālplānojuma 

izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Romanovski”, Krustkalnos, Ķekavas pagastā;  

19. Par detālplānojuma Meža iela 45 un Meža iela 53, Baložos, nodošanu publiskajai 

apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai;  

20. Par grozījumu Ķekavas novada domes 21.06.2023. lēmumā Par zemes ierīcības projekta 

izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma  “Pie Bērzes upes”,  Daugmales pagastā;  

21. Par Rail Baltica projekta realizācijai nepieciešamo zemesgabalu atdalīšanu no nekustamā 

īpašuma “Bērzenes upe-Bērzumnieki-pagasta robeža”, Ķekavas pagasts;  

22. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamā īpašuma “Skujenieku mežs”,  

Ķekavas pagastā, sadalei;  

23. Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu teritorijas plānojuma grozījumiem nekustamajā 

īpašumā “Barši”,  Krustkalnos, Ķekavas pagastā. 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas jautājumi  

24. Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” nosaukuma un 

nolikuma apstiprināšanu;  

25. Par dalību un līguma parakstīšanu Erasmus+ programmas projektā Nr.2023-1-FI01-KA210-

SCH-000157089 “Mācības dabā”;  

26. Par Ziemassvētku rotājumu konkursu „Uzmirdzi Ķekavas novadā”;  

27. Par dalību projektā “Jaunatnes vadīts ceļš no nulles par varoni: ilgtspējīga klimata pārmaiņu 

attīstība” (“YouthZero2Hero”). 

Finanšu komitejas jautājums  

28. Par pārvaldes uzdevuma deleģēšanu privātpersonai un deleģēšanas līguma apstiprināšanu.  

Piebalsotais jautājums 

29. Pārskats ar kolektīvā iesnieguma virzību Leduss halle Ķekavas novadā. 

 

 

Sēdi vada - domes priekšsēdētāja 1.vietnieks Andris Vītols, 

Sēdi protokolē - sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks.  

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektores p.i. Māris Zelčs;  

Centrālās administrācija - 

Administratīvās pārvaldes juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne;  

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska, vadītājas vietnieks Juris 

Križanovskis, projektu vadītāja Anna Leimane; 

Īpašumu pārvaldes ainavu plānotāja Lauma Muceniece; 

Finanšu pārvaldes vadītāja Anda Pūriņa. 

PA “Ķekavas sociālās aprūpes centrs” direktors Māris Barons. 

Sēdē nepiedalās: Juris Jerums, Juris Žilko. 
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Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 

Andris Vītols atklāj domes kārtējo sēdi.  

 

 

Par darba kārtību 

Andris Vītols informē par izsludināto darba kārtību un piedāvā papildināt to ar informatīvo 

jautājumu par kolektīvā iesnieguma virzību attiecībā uz ledus halles būvniecību novadā, par ko 

arī iesniedzis priekšlikumu. Normatīvie akti nosaka, ka atbildīgā pašvaldības institūcija trīs 

mēnešu laikā sniedz pārskatu par jautājuma virzību. Šo pārskatu darbinieki ir sagatavojuši. Viņš 

konstatē, ka Keisters iesniedzis priekšlikumu izslēgt no darba kārtības jautājumu par senioru 

aprūpes centra būvniecību un aicina Keisteru komentēt savu priekšlikumu. 

Keisters komentē savu priekšlikumu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols un Andris Vītols. 

Jautājumu par darba kārtību vairāk nav un Andris Vītols aicina balsot par iesniegtajiem 

priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Andra Vītola -  

Papildināt darba kārtību ar pārskatu par kolektīvā iesnieguma par ledus halles būvniecību 

virzību, 

Atklāti balsojot   

ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav,  

"Atturas" – 3 (Arnolds Keisters, Indra Priede, Ints Vancāns),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
   

 

2.priekšlikums no Arnolda Keistera - 

Izslēgt no darba kārtības 2.jautājumu, 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 7 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs),  

"Atturas" – 3 (Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Darba kārtību papildina ar vienu jautājumu un Andris Vītols aicina balsot par darba kārtību 

kopumā. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis 

Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – 1 (Dace Cīrule),  “Atturas” – 1 (Arnolds Keisters),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2023.gada 8.novembra sēdes darba kārtību. 
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SOCIĀLO LIETU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

1. 
Par projekta iesnieguma iesniegšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.9:27) 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – Centrālā finanšu līgumu aģentūra ir izsludinājusi 

konkursu uz ilgstošas sociālās aprūpes infrastruktūras objektu būvniecības otro kārtu. Vienas 

ēkas būvniecībai šis projekts paredz finansējumu 1,273 miljoni un kopumā pašvaldība var 

pretendēt uz trīs ēku būvniecību. Šāda objekta būvniecība paredzēta pašvaldības attīstības 

programmā un investīciju plānā. Dome par piemērotāko vietu šāda objekta būvniecībai atzinusi 

Parka ielu 2, Baldonē. Provizoriskās projekta būvniecības izmaksas lēstas vaitāk par 7 

miljoniem euro un no tām piešķirtie fonda līdzekļi būtu 3,8 miljoni euro, kas nozīmē, ka 

pašvaldības līdzfinansējums būtu ap 3.5 miljoni euro. Projekta īstenošanas termiņš noteikts 

2026.gada 30.jūnijs. Pirmajā projekta kārtā tika izstrādāts tipveida būvprojekts, kurš būs 

jāpiesaista konkrētai vietai. Tālāk Jēkabsone stāsta sīkāk par izstrādāto būvprojektu un 

iespējami saņemamo atbalstu no projekta. Jautājumu izskatīja trīs komitejās. Pirmā to skatīja 

Sociālo lietu komiteja un projekta virzību atbalstīja, jo sākotnēji bija pavisam cits izmaksu 

aprēķins, kas neradītu slogu uz saistību grozu, bet jau Attīstības un Finanšu komitejās aprēķini 

tika precizēti, pamatojoties uz prognozējamām izmaksu tāmēm, un tāpēc atbalsts abās komitejās 

nebija tik viennozīmīgs, tomēr Jēkabsone aicina domi atbalstīt projekta virzību. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Pūriņa, Danovska, Ceļmalnieks, Lazda, Mence-

Katkeviča, Variks, Putniņa, Andris Vītols, Jēkabsone, Barons, Keisters, Cīrule. 

Andris Vītols jautājumu sadaļu slēdz un atklāj debates. 

Debatē Variks, Putniņa, Jēkabsone, Romanovska, Ceļmalnieks, Pozņaks, Vancāns, Lazda, 

Putniņa otrreiz, Keisters, Aigars Vītols, Lazda otrreiz, Variks otrreiz, Cīrule, Priede. 

Andris Vītols slēdz debates un pauž sēdes vadītāja viedokli. 

Andris Vītols aicina balsot par priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Valta Varika –  

Lai korekti pieteiktos konkursam, saistībā ar pašreizējām attīstības programmas 

atšķirībām, neprecīzo ilgtermiņa saistību apjomu un saistībā ar neskaidrību par 

priekšfinansējumu, no lēmumprojekta izslēgt iespējamās konkrētās summas (nemainot 

lēmumprojekta būtību). Uzzinot konkrētas summas un reālās ilgtermiņa saistības, pieņemt 

atsevišķus nepieciešamos domes lēmumus. Izslēgt pilnvarojumu izpilddirektoram uzņemties 

papildus ilgtermiņa saistības, pilnvarot šobrīd tikai korekti pieteikties konkursam, 

Atklāti balsojot 

ar 4 balsīm “Par” (Arnolds Keisters, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks),  

“Pret” – 3 (Aigars Vītols, Andris Vītols, Dace Cīrule), “Atturas” – 10 (Andris 

Ceļmalnieks, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 

Aigars Vītols pauž viedokli par savu balsojumu – viņš balsoja pret, jo projekta realizācija paredz  

pārāk lielas izmaksas. 

 

Andris Vītols secina, ka priekšlikums nav atbalstīts un aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm “Par” (Andris Vītols, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Karina Putniņa, 

Rihards Gorkšs), “Pret” – 5 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, 

Indra Priede), “Atturas” – 6 (Edgars Brigmanis, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Kristīne Hāze, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Balsu trūkuma dēļ lēmums netiek pieņemts. 

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 11:08 līdz 11:27. 

Andris Vītols atsāk domes sēdi. 

 

2. 
Par aģentūras nosaukuma maiņu un nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:26:44) 

Par jautājumu Inese Jēkabsone – dome ar šā gada 5.aprīļa lēmumu nolēma Ķekavas ambulanci 

pievienot Ķekavas sociālās aprupes centram, kas jāpaveic līdz 2024.gada 1.janvārim. 

Sadarbojoties abām aģentūrām un darba grupai, ir izstrādāts jauns aģentūras nosaukums un 

jauns nolikums, ko nepieciešams apstiprināt ar domes lēmumu. Nolikums regulēs abu iestāžu 

darbu pēc ambulances pievienošanas sociālās aprūpes centram, kas arī būs ambulances 

saistību, tiesību, pienākumu un mantas pārņēmējs. Ņemot vērā, ka Pašvaldību likums nosaka, ka 

iestādes vadītāju atbrīvo no darba ar domes lēmumu, tad arī lēmumā iekļauta norma par 

ambulances direktora atbrīvošanu no darba ar šā gada 31.decembri. Pēc domes lēmuma par 

iestāžu apvienošanu, izpilddirektore izdeva rīkojumu par darba grupas izveidošanu, kas strādāja 

pie apvienošanas plāna un nolikuma, kas ir saistošie noteikumi, izstrādes. Saistošo noteikumu 

projekts tika nodots sabiedrības apspriešanai no šā gada 13.oktobra līdz 26.oktobrim, tomēr 

neviens priekšlikums netika saņemts. Šā gada 26.augusta Sociālo lietu komitejas sēdē tika 

akceptēts izstrādātais ambulances pievienošanas plāns ar laika grafiku un atbildīgajiem par 

procesu veikšanu. 31.oktobra Sociālo lietu komitejas sēdē Administratīvās pārvaldes vadītājs 

sniedza pārskatu par procesu un nevienā punktā netika konstatēta kavēšanās. Jēkabsone sniedz 

skaidrojumu par savu iesniegto priekšlikumu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Zvaigzne, Andris Vītols, Jēkabsone, Belova, Keisters, 

Zelčs, Cīrule, Barons, Variks, Priede. 

Aigars Vītols komentē savus priekšlikumus. 

Jautājumu vairāk nav un Andris Vītols atklāj debates. 

Debatē Priede, Putniņa, Ceļmalnieks, Putniņa otrreiz, Pozņaks, Aigars Vītols, Lazda, 

Ceļmalnieks otrreiz, Keisters, Cīrule, Līcis. 

Andris Vītols pauž sēdes vadītāja viedokli. 

Andris Vītols slēdz debates un aicina balsot par iesniegtajiem priekšlikumiem. 

 

1.priekšlikums no Ineses Jēkabsones - 

Balsot par alternatīvo lēmumprojektu, 

Atklāti balsojot   

ar 11 balsīm "Par" (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 4 (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Indra Priede, Ineta Lazda), 

"Atturas" – 1 (Arnolds Keisters), "Nepiedalās" – 1 (Andris Ceļmalnieks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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Ceļmalnieks pauž viedokli par savu balsojumu – viņš balsojumā nepiedalījās, jo lēmums ir 

politiski motivēts un to virza koalīcija. 

 

 

2.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Organizēt konkursu uz Pašvaldības aģentūras "Ķekavas novada veselības un sociālās 

aprūpes centrs" direktora amatu. 

Atklāti balsojot   

ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, Ineta Lazda), 

"Pret" – 5 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs), 

"Atturas" – 6 (Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), "Nepiedalās" – 1 (Andris Ceļmalnieks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
   

 

Ceļmalnieks pauž viedokli par savu balsojumu – balsojumā nepiedalījāsjau  iepriekš pausto 

motīvu dēļ, viņš paziņo, ka arī turpmāk šī jautājuma lemšanā nepiedalīsies. 

 

 

3.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Izslēgt no lēmuma lemjošās daļas 6.punktu: 6. Atbrīvot no amata Ķekavas novada 

pašvaldības aģentūras “Ķekavas ambulance” direktoru Juri Jerumu ar 2023.gada 

31.decembri (pēdējā darba diena), 

Atklāti balsojot   

ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, Ineta Lazda), 

"Pret" – 11 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – 1 (Andris Ceļmalnieks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Atbalstīts priekšlikums par alternatīvo lēmuma projektu, tāpēc atbilstoši tiek labots lēmuma 

projekts un Andris Vītols aicina balsot par laboto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 11 balsīm “Par” (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 5 (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, 

Ineta Lazda), “Atturas” – nav, "Nepiedalās" – 1 (Andris Ceļmalnieks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt Ķekavas novada pašvaldības aģentūras “Ķekavas sociālās aprūpes centrs” 

nosaukumu uz nosaukumu “Ķekavas novada veselības un sociālās aprūpes centrs” un 

apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.22/2023 “Pašvaldības 

aģentūras “Ķekavas novada veselības un sociālās aprūpes centrs” nolikums” un to 

paskaidrojuma rakstu. 

Lēmums pielikumā.  
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ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

3. 
Par reālservitūta nodibināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:52:17) 

Par jautājumu Kristīne Hāze – saņemts iesniegums no Rīgas mežiem ar vēlmi izmantot 

pašvaldības ceļu meža izstrādei. Jautājums izskatīts un atrasts optimālākais variants, kā šo vēlmi 

izpildīt. Tas neizslēdz iespēju šo ceļa posmu izmantot jebkurai personai. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina  balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Slēgt līgumu ar SIA “Rīgas meži”, par ceļa reālservitūta nodibināšanu nekustamā īpašuma 

Dzelzs iela 32, Baložos, par labu nekustamā īpašuma „Skujenieku mežs”, Ķekavas 

pagastā, zemes vienībai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

4. 
Par zemes nomas līguma pagarināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:53:40) 

Par jautājumu Kristīne Hāze – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu pagarināt 

zemes nomu mazdārziņam, sagatavots atbilstošs lēmums par līguma pagarinājumu. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus starp Ķekavas novada pašvaldību un M.T. 2018.gada 20.decembrī  

noslēgtajā zemes nomas līgumā Nr. BND/2018/1-24/90-Li. 

Lēmums pielikumā.  
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5. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:54:33) 

Par jautājumu Kristīne Hāze – saņemts iesniegums no ēku īpašnieka pilnvarotās personas ar 

lūgumu atsavināt zemi 1094 kv.m. platībā uz kuras atrodas privātpersonai piederošas ēkas. Ēkas 

atrodas uz pašvaldības zemes, zeme novērtēta par 8400 euro un persona vēlas samaksu veikt 

piecu gadu laikā. Sagatavots atbilstošs lēmuma projekts. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldībai piederošo nekustamo īpašumu Skolas iela 15, 

Baldonē, pārdodot to I.L.. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

6. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:55:44) 

Par jautājumu Karina Putniņa – pamatojoties uz Pašvaldības likuma normām, domei jāizvērtē 

visu izdoto saistošo noteikumu atbilstība likumam. Līdz ar šo šos saistošos noteikumus izvērtēja 

darba grupa, saistošie noteikumi tika nodoti publiskai apspriešanai, iebildumi netika saņemti, 

tāpēc lēmums virzīts uz domi apstiprināšanai. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.23/2023 “Par vizuālās 

informācijas izvietošanu publiskās vietās un pašvaldības nodevu Ķekavas novadā” un to 

paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums pielikumā.  
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7. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:57:54) 

Par jautājumu Karina Putniņa – šis un virkne nākamo jautājumu saistīti ar to, ka spēkā stājies 

jaunais teritorijas plānojums, līdz ar to jāgroza atsauces uz iepriekš apstiprināto teritorijas 

plānojumu. Šis detālplānojums uzsākts 2023.gadā pirms spēkā stājās jaunais teritorijas 

plānojums, tāpēc darba uzdevums izdots saskaņā veco teritorijas plānojumu, tāpēc jāveic 

grozījumi. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto 

lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Ķekavas novada domes 2022.gada 7.decembra lēmumā Nr. 17 ”Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Apogi”, Pulkarne, Ķekavas 

pagastā, Ķekavas novadā”. 

Lēmums pielikumā.  

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 13:05 līdz 14:05. 

Andris Vītols atsāk domes sēdi. 

 

8. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:07:06) 

Par jautājumu Karina Putniņa – šie grozījumi saistīti ar jaunā teritorijas plānojuma stāšanos 

spēkā. Detālplānojuma darba uzdevums izdots jau agrāk, bet šā gada 11.janvārī dome pieņēma 

lēmumu par detālplānojuma grozījumu uzsākšanu, tāpēc šis lēmums ir par grozījumiem 

grozījumu daļā un tā atbilstību jaunajam teritorijas plānojumam. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Ķekavas novada domes 2023.gada 11.janvāra lēmumā Nr. 19 ” Par 

detālplānojuma “Īgumi un Nameji” grozījumu daļā izstrādes uzsākšanu nekustamajā 

īpašumā Rīgas ielā 28, Ķekavā, Ķekavas novadā”.  

Lēmums pielikumā.  



1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

10 

9. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:09:10) 

Par jautājumu Karina Putniņa – nākamais jautājums par grozījumiem, un šie ir grozījumi 

lēmumā par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu, jo darba uzdevums izdots šā gada 

13.septembrī, t.i. pirms stājās spēkā jaunais teritorijas plānojums. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Ķekavas novada domes 2023.gada 13.septembra lēmumā Nr. 31 ”Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Ciedravoti”, Ķekavā, 

Ķekavas novadā”.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

10. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:10:30) 

Par jautājumu Karina Putniņa – lēmums par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu pieņemts 

2021.gada 18.februārī, kad spēkā bija vecais teitorijas plānojums, tā kā šobrīd ir spēkā jaunais 

teitorijas plānojums, tad arī šajā lēmumā nepieciešami precizējumi. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Ķekavas novada domes 2021.gada 18.februāra lēmuma Nr. 2 ”Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Silmētras”, Ķekavā, Ķekavas 

pagastā, Ķekavas novadā”. 

Lēmums pielikumā.  
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11. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:12:05) 

Par jautājumu Karina Putniņa – šā gada 10.maijā pieņemts lēmums par atkārtota darba 

uzdevuma izdošanu detālplānojuma izstrādei, bet tajā laikā darba uzdevums atbilda spēkā 

esošajam teritorijas plānojumam, kas šobrīd spēku zaudējis, tāpēc nepieciešams veikt 

grozījumus, kas atbilst šobrīd spēkā esošajama teritorijas plānojumam. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarī grozījumus Ķekavas novada domes 2023.gada 10.maija lēmumā Nr. 13 ”Par 

detālplānojuma “Mežagulbji”, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, darba uzdevuma 

atkārtotu izdošanu”. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

12. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:13:54) 

Par jautājumu Karina Putniņa – saskaņā ar 2021.gada 4.augusta lēmumu uzsākta 

detālplānojuma izstrāde šais divos īpašumos. Tā kā tiesiskie un faktiskie apstākļi nav 

mainījušies, tad ir iespējas pagarināt darba uzdevumu atbilstoši jaunajam teritorijas 

plānojumam. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Ķekavas novada domes 2021.gada 4.augusta lēmuma Nr. 23 ”Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajos īpašumos “Govspēda” un “Jaundailes”, 

Krogsilā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā”.  

Lēmums pielikumā.  
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13. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:15:42) 

Par jautājumu Karina Putniņa – 2022.gada 19.janvārī izdeva darba uzdevumu 

detālplānojumam, kuram nepieciešami grozījumi atbilstoši jaunajam teritorijas plānojumam. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

  

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Ķekavas novada domes 2022.gada 19.janvāra lēmumā Nr. 23 ”Par 

detālplānojuma “Sproģi-1”, Krogsilā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā darba uzdevuma 

atkārtotu izdošanu”. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

14. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:17:10) 

Par jautājumu Karina Putniņa – šis lēmums pieņemts 2023.gada 10.maijā, kas ir īsi pirms stājās 

spēkā jaunais teritorijas plānojums, tāpēc nepieciešami grozījumi. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Ķekavas novada domes 2023.gada 24.maija lēmumā Nr. 20 ”Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajos īpašumos “Ādiņas-1” un “Ādiņas-3”, 

Katlakalnā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā”. 

Lēmums pielikumā.  
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15. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:18:50) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – detālplānojums izstrādāts sen un daļā no tā bija 

nepieciešams veikt grozījumus vienam īpašumam, par ko dome pieņēma lēmumu 2022.gada 

7.decembrī, bet nu ir stājies spēkā jaunais teritorijas plānojums, tāpēc darba uzdevumā 

nepieciešami groījumi. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

  

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Ķekavas novada domes 2022.gada 7.decembra lēmumā Nr. 19 “Par 

detālplānojuma “Rāmavas iela 8 (2008)” grozījumu daļā izstrādes uzsākšanu nekustamajā 

īpašumā Griezes ielā 11, Rāmavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā”. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

16. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:21:15) 

Par jautājumu Karina Putniņa – līdzīgi kā iepriekšējā jautājumā detālplānojuma daļai uzsākti 

grozījumi šā gada jūlijā pirms stājās spēkā jaunais teritorijas plānojums, tāpēc nepieciešams 

veikt grozījumus darba uzdevumā saskaņā ar jauno teritorijas plānojumu. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Ķekavas novada domes 2023. gada 19.jūlija lēmumā Nr. 21 “Par 

detālplānojuma “Rāmavas iela 18, Rāmavas iela 20” grozījumu izstrādes uzsākšanu 

nekustamajos īpašumos Baložu iela 2  un Merķeļa ielā 12,  Rāmavā, Ķekavas pagastā, 

Ķekavas novadā”.  

Lēmums pielikumā.  
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17. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:23:00) 

Par jautājumu Karina Putniņa – tāds pats jautājums, kā iepriekšējie, nepieciešami grozījumi 

detālplānojuma darba uzdevumā saskaņā ar jauno teritorijas plānojumu. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Ķekavas novada domes 2021.gada 3.novembra lēmumā Nr. 21 ”Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Usnes”, Valdlaučos, 

Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā”. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

18. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:24:30) 

Par jautājumu Karina Putniņa – pēdējais līdzīgais jautājums, kur nepieciešams veikt grozījumus, 

lai darba uzdevums atbilstu jaunajam teritorijas plaņojumam. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Ķekavas novada domes 2022.gada 10. augusta lēmumā nr.11 ”Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Romanovski”, Krustkalnos, 

Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā”. 

Lēmums pielikumā.  
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19. 
Par detālplānojuma nodošanu publiskajai apspriešanai 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:25:49) 

Par jautājumu Karina Putniņa – ir izstrādāts detālplānojums, kas atbilst darba uzdevumam, 

detālplānojuma mērķis ir zemes sadalīšana un vienota ceļu tīkla izveide. Detālplānojums atbilst 

Baložu pilsētas teritorijas plānojumam, kas atbilst normatīviem aktiem un ar šo lēmumu 

detālplānojums tiks nodots publiskajai apspriešanai. 

Jautājumu sadaļā piedalās Keisters, Putniņa, Aigars Vītols, Križanovskis, Pozņaks. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto 

lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot detālplānojumu nekustamajiem īpašumiem Meža iela 45, un Meža iela 53, Baložos, 

publiskajai apspriešanai un atzinumu saņemšanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

20. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:38:45) 

Par jautājumu Karina Putniņa – izstrādājot šo zemes ierīcības projektu jāizdala atsevišā zemes 

vienībā pašvaldības ceļa daļa.  

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumu Ķekavas novada domes 2023. gada 21. jūnija lēmumā Nr. 3 “Par zemes 

ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma “Pie Bērzes upes”, Daugmales 

pagastā, Ķekavas novadā sadalei”.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

 



1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

16 

21. 
Par nekustamā īpašuma sadalīšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:40:55) 

Par jautājumu Karina Putniņa – nekustamais īpašums ir pašvaldības ceļš un no tā jāizdala divas 

zemes vienības dzelzceļa trasei Rail Baltic un viena zemes vienība paralēlā ceļa izveidei. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Sadalīt Ķekavas novada pašvaldībai piekritībā esošo nekustamā īpašuma “Bērzenes upe - 

Bērzumnieki - pagasta robeža”, zemes vienības. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

22. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:42:35) 

Par jautājumu Karina Putniņa – zemes ierīcības projekts izstrādāts Rīgas mežiem un izstrādāts 

lai realizētu jauno autoceļu. No Īpašuma jāizdala viena zemes vienība, kas nepieciešama 

Ķekavas apvedceļa izbūvei. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamā īpašuma “Skujenieku Mežs”, Ķekavas 

pagastā, sadalei. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

23. 
Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:44:13) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – nekustamais īpašums pieguļ jaunajam daudzdzīvokļu ēku 

projektam Krustkalnos un lokālplānojums nepieciešams, lai mainītu zonējumu. Īpašumā plānota 

mazstāvu daudzdzīvokļu dzīvojamās mājas apbūve, atbilstoši jaunā teritorijas plānojuma 
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prasībām. Darba uzdevumu dome jau izdeva īsi pirms stājās spēkā jaunais teritorijas plānojums, 

tāpēc tiek atcelts iepriekš pieņemtais lēmums un tiks pieņemts jauns. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto 

lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt lokālplānojuma izstrādi teritorijas plānojuma grozījumiem saskaņā ar darba 

uzdevumu nekustamajam īpašumam “Barši”, Krustkalnos, Ķekavas pagastā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

24. 
Par iestādes nosaukuma un nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.5:49:57) 

Par jautājumu Ineta Romanovska – atbilstoši domes lēmumam paredzēts apvienot divas iestādes 

un izveidot vienu jaunu, kas uzsāktu savu darbību ar nākamā gada 1.janvāri. Sadarbojoties 

Baldones sporta kompleksam un Ķekavas sporta aģentūrai, kā arī darba grupai ir izstrādāts 

jaunās iestādes nosaukums un nolikums. Sagatavots atbilstošs lēmuma projekts par jaunās 

iestādes nosaukuma un nolikuma apstiprināšanu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Romanovska, Zaķe, Andris Vītols, Belova, Cīrule, 

Zvaigzne, Brigmanis, Putniņa, Pozņaks, Variks, Vancāns, Gorkšs. 

Ceļmalnieks komentē savu priekšlikumu un vēlāk to atsauc. 

Jautājumu vairāk nav un Andris Vītols atklāj debates. 

Debatē Aigars Vītols, Cīrule. 

Andris Vītols slēdz debates un aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 10 balsīm “Par” (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks), 

“Pret” – 5 (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede, Ineta Lazda),  

“Atturas” – 1 (Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt jaunās Ķekavas novada pašvaldības iestādes, kura tiek izveidota, apvienojot 

Ķekavas novada pašvaldības iestādi “Baldones Sporta komplekss” un Ķekavas novada 

pašvaldības aģentūru “Ķekavas novada pašvaldības sporta aģentūra”, nosaukumu 

“Ķekavas novada Sporta centrs” un tās nolikumu. 

Lēmums pielikumā.  
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25. 
Par dalību projektā un līguma parakstīšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:51:33) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – sagatavots pieteikums šajā Erasmus + programmā, 

projekta ilgums ir divi gadi un būs četri partneri. Vadošais partneris ir Somija, pārējie ir no 

Griekijas, Portugāles un Pļavniekkalna sākumskola Latvijā. Projekta mērķis ir palielināt āra 

mācību aktivitātes, veicinot ilgtspējīgu dzīvesveidu un izglītības kvalitāti, kā arī stiprināt 

skolotāju profesionālās prasmes tieši āra projektu vadībā. Plānotajās aktivitātēs iesaistīsies 12 

skolēni un seši skolotāji, kopējais projekta finansējums ir 60 tūkstoši un Pļavniekkalna 

sākumskolai paredzēti 14456. Projekts sedz izmaksas 100% apmērā. Lēmums nepieciešams, jo 

projekts paredz 20% priekšfinansējumu, ko sedz pašvaldība un kas pēc projekta realizācijas un 

atskaišu iesniegšanas tiks atgriezts. 

Plkst. 15:30 deputāts Andris Ceļmalnieks aiziet no domes sēdes. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Karina 

Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt Erasmus+ programmas projekta Nr.2023-1-FI01-KA210-SCH-000157089 

“Mācības dabā” (“Learning in Nature”) īstenošanu Pļavniekkalna sākumskolā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

26. 
Par Ziemassvētku rotājumu konkursu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:54:17) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – šis konkurss ir kļuvis jau par novada tradīciju, novada 

attīstības programmā viens no mērķiem ir pārvaldība un komunikācija sadarbībā ar novada 

iedzīvotājiem, kur viena no prioritātēm ir publiskā ārtelpa un tās attīstība. Viens no veidiem, kā 

iesaistīt sabiedrību ir motivējošu konkursu rīkošana un balvu piešķiršana labākajiem. Nolikums 

šogad ir precizēts saskaņā ar reālo pieredzi, nākamgad tie jau būs saistošie noteikumi. 

Romanovska stāsta par grozījumiem nolikumā. 

Jautājumu sadaļā piedalās Keisters, Putniņa, Aigars Vītols, Romanovska, Muceniece. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto 

lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis 

Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Apstiprināt Ziemassvētku rotājumu konkursa „Uzmirdzi Ķekavas novadā” nolikumu un 

tāmi.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

27. 
Par dalību projektā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:03:00) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – apstiprināts vēl viens Eiropas savienības projektu 

konkurss veltīts klimata pārmaiņu attīstībai, konkursā būs astoņas dalībvalstis – Latvija, 

Spānija, Itālija, Igaunija, Slovēnija, Rumānija Slovākija un Bulgārija. Projekts paredz iesaistīt 

jauniešus viņu spēju attīstības programmā, kas koncentrējas uz prasmu attīstību, lai veidotu 

viņus par attīstītiem līderiem ilgtspējības jomā. Projekta ilgums ir divi gadi un kopējais 

finansējums 161 tūkstotis, no kuriem 23785 tiks Ķekavas novada pašvaldībai. Šim projektam 

finansējums ir 100 % apmērā, bet nepieciešams priekšfinansējums 5% apmērā, kas pēc projekta 

realizācijas tiks atgriezts. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt projekta “Jaunatnes vadīts ceļš no nulles par varoni: ilgtspējīga klimata pārmaiņu 

attīstība” (Youth Lead the Way from Zero to Hero: Sustainable Development for Climate 

Change, YouthZero2Hero) realizēšanu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

FINANŠU KOMITEJAS JAUTĀJUMS 

28. 
Par pārvaldes uzdevuma deleģēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:06:00) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – Ģeotelpiskās informācijas likums nosaka, ka pašvaldība 

uztur augtas detalizācijas topogrāfiskās informācijas datu bāzi un līdz šim bijušajā Ķekavas 

novadā šadu darbu veica SIA “Mērniecības datu centrs”, ar ko līgums noslēgts 2013.gadā. 

Savukārt bijušajā Baldones novadā darbojās SIA “Teilors”, ar ko līgums noslēgts 2018.gadā. Tā 

kā SIA “Teilors” paziņojis, ka viņiem visa jaunā Ķekavas novada datubāzi uzturēt nebūs 

iespējams, tad paliek tikai SIA “Mērniecības datu centrs”, ar kuru tad arī tiks slēgts līgums uz 

pieciem gadiem par šī pakalpojuma veikšanu visā Ķekavas novadā. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Deleģēt SIA “MĒRNIECĪBAS DATU CENTRS”, pārvaldes uzdevumu – uzturēt Ķekavas 

novada administratīvās teritorijas augstas detalizācijas topogrāfiskās informācijas datubāzi, 

atbilstoši Ministru kabineta noteiktajai augstas detalizācijas topogrāfiskās informācijas 

specifikācijai un veikt iesniegtās informācijas pārbaudi, kā arī nodrošināt datubāzes 

sadarbības spēju ar centrālo datubāzi Ministru kabineta noteiktajā kārtībā. 

Lēmums pielikumā.  

 

PIEBALSOTAIS JAUTĀJUMI 

29. 
Pārskats par kolektīvo iesniegumu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.7:08:54) 

Kristīne Danovska informē, ka atskaite par paveikto saistībā ar kolektīvo iesniegumu par hokeja 

ledus halles būvniecību novadā rakstiskā formā pievienota sēdes materiāliem, viņa sniedz 

murisku pārskatu par paveikto. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Danovska, Variks, Andris Vītols, Keisters, Vancāns. 

Aigars Vītols un Līcis komentē savus priekšlikumus. 

Jautājumu vairāk nav un Andris Vītols atklāj debates. 

Debatē Aigars Vītols. 

Andris Vītols slēdz debates un aicina balsot par iesniegtajiem priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Detalizētai Ledus halles projekta raealizācijas izpētei piesaistīt ārējo ekspertu. 

Skatīt jautājuma virzību nākamo 3 mēnešu periodā! 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Indra Priede, Ineta Lazda, Ints Vancāns, 

Kristīne Hāze, Valts Variks), "Pret" – 2 (Andris Vītols, Rihards Gorkšs),  

"Atturas" – 7 (Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
   

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Andris Vītols balsoja pret, jo viņam šķiet, ja atradīsies kāds privātais investors, tad viņš pats 

veiks savu izvērtējumu un pašvaldībai par to nebūs jāmaksā. 

Variks balsoja par priekšlikumu, jo to bija piedāvājusi administrācija savā pārskatā. 

Putniņa balsojumā atturējās, jo zinot jau esošo saistību apjomu, viņa neredz iespēju realizēt 

šādu uzturēšanā ļoti dārgu projektu.  
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2.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Izskatīt iespēju projektu realizēt Baldones administratīvajā teritorijā! 

Atklāti balsojot   

ar 4 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Dace Cīrule, Indra Priede),  

"Pret" – 4 (Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks),  

"Atturas" – 8 (Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
   

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Aigars Vītols – balsoja par, jo uzskata, ka Baldoni nevajadzētu atstāt novārtā un izskatīt iespēju 

šo projektu realizēt Baldones teritorijā. 

Putniņa uzskata, ka šobrīd vienkārši nav jēgas skatīt kur un kurā vietā, vai vispār skatīt šāda 

projekta virzību, jo pašvaldībai ir daudz būtiskākas lietas, kas ir jāatrisina. Viņa uzskata, ja tas 

nav privāts projekts, tad nav jēgas kaut ko izskatīt. 

Līcis balsoja pret, jo kategoriski nevēlas projektu piesaistīt kādai vietai, jo ja atradīsies 

investors, tad tas būs viņš, kas izvērtēs vietu, kur vēlētos šādu objektu būvēt. 

Gorkšs balsoja pret abiem priekšlikumiem, jo uzskata, ka pašvaldībai vairāk jādomā par tiem 

sportistiem, kuri ir jau “pieradināti” un nes Ķekavas vārdu pasaule, būtu vairāk jādomā par 

viņu treniņu apstākļu uzlabošanu. 

Andris Vītols balsoja par, kaut pamatojās uz Līča argumentiem. Viņš uzskata, ka nevar izslēgt 

nevienu teritoriju, jo ja atradīsies investors, tad jāizskata visa novada teritorija. 

Cīrule balsoja par, jo priekšlikums, kas paredz izskatīt iespēju ir vienlīdzīga attieksme pret visu 

novadu un tās iedzīvotājiem, vēl jo vairāk, ja šo vēstuli ir sagatavojuši iedzīvotāji pēc savas 

iniciatīvas. Viņa uzskata, ka ir nožēlojami klausīties ņirgāšanos par iedzīvotāju iniciatīvu. 

 

3.priekšlikums no Gata Līča - 

Meklēt iespēju privātās partnerības sadarbībai, piesaistot privāto investoru projekta 

realizācijai, 

Atklāti balsojot   

ar 13 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis 

Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 3 (Arnolds 

Keisters, Ints Vancāns, Rihards Gorkšs),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

Aigars Vītols pauž viedokli par savu balsojumu – priekšlikumu atbalstīja, jo uzskata, ka meklēt 

vajag un tad arī atradīs, tomēr domā, ka rezultātu nebūs, jo vairākums deputātu ir no Baldones, 

bet priekšlikumu par Baldones teritoriju deputāti neatbalstīja. 

 

Sēdi slēdz plkst. 16:43. 

 

Sēdes vadītājs  (1PARAKSTS)    Andris Vītols 

Sēdes protokolētāja: (2PARAKSTS)   Vija Milbrete 

 


